

週	日期	時間	活動	Case of the week
一	06/30			
二	07/01	08:00-08:05	※ 芬蘭學生自介 ※ 臨床病例討論會	Ivari Simoska/ VS 王德華(3F門診討論室)【全科人員】 R2 侯秉宸/R2 張藝瀚 (3F門診討論室)【全科人員】
		08:05-08:30	1. Clinicopathological review of annular erythema of Sjogren syndrome 2, The differential diagnosis and management of pediatric annular pustular erythema	/VS 杜威廷 /VS 李玉雲
		08:30-09:00	※ 出院病例討論會	R1 鄭宇宸 (3F門診討論室)【全科人員】
三	07/02	08:00-09:00	※ 住診教學 ※ 臨床病理討論會 (括弧內為討論重點)	VS 楊朝鈞 (3F門診討論室)【Clerks, PGYs, Rs】 R1 李孟羚 / VS 李玉雲 (3F門診討論室)【全科人員】
		13:00-15:00	1. Skin, inner thigh, right; excision: Malignant melanoma ( <a href="#">The clinicopathology review of melanoma</a> )	/VS 杜威廷
			2. Skin, posterior occipital, excision: Folliculosebaceous cystic hamartoma. ( <a href="#">The clinicopathology review of Folliculosebaceous cystic hamartoma</a> )	/VS 王德華
			3. Skin, upper arm, right; excision:Intradermal Spitz nevus. ( <a href="#">The clinicopathology review of Intradermal Spitz nevus</a> )	/VS 廖怡貞
			4. Skin, upper perioral region, biopsy: Foreign body granuloma ( <a href="#">The clinicopathology review of Foreign body granuloma</a> )	/R4 葉芮彤
			5. Skin, buttock, excision: Compatible with pilonidal sinus ( <a href="#">The clinicopathology review of pilonidal sinus</a> )	/VS 杜威廷
			6. Skin, thigh, right, biopsy: Consistent with angioimmunoblastic T-cell lymphoma ( <a href="#">The clinicopathology review of angioimmunoblastic T-cell lymphoma</a> )	/VS 廖怡貞
四	07/03	08:00-08:30	※ 期刊討論會 Evolution of long scalp hair in humans ( <a href="#">Br J Dermatol. 2025 Mar 18;192(4):574-584.</a> )	R1 鄭宇宸 / VS 楊朝鈞 (3F門診討論室)【全科人員】
		08:30-09:00	※ 期刊討論會 Summation and recommendations for the safe and effective use of topical and oral minoxidil ( <a href="#">J Am Acad Dermatol. 2025 Apr 10:S0190-9622(25)00605-X.</a> )	R3 賴奕慈 / VS 楊朝鈞 (3F門診討論室)【全科人員】
五	07/04	08:00-09:00	※ 住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch. 176, 178	R3 曾怡倫 (3F門診討論室)【Rs】
六	07/05			
日	07/06		※ 值班主治醫師查房	Answer for last week: Pustular psoriasis

